
 

Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 26.10.2017r. 

 
 
Ad 1 
Przewodniczący stwierdził kworum i otworzył zebranie Rady. 
Na zebranie stawiło się 10 osób według listy obecności – stanowiącej załącznik nr 1. Dwoje radnych spóźniło 
się. Na protokolanta wybrano radnego Marcina Szneidera.  
 
Ad 2 
Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dn. 21-09-2017 

● 7 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, Stanisław 
Pietrusewicz, Małgorzata Cydzik, Marcin Szneider, Krzysztof Wiśniewski 

● 0 głosów “przeciw” 
● 1 głos “wstrzymujący się” - Wojciech Knap (nie uczestniczył w poprzednim zebraniu RO) 

 
Ad 3 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii ws. sprzedaży działki przy ul. Domowej.  

● 8 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, Stanisław 
Pietrusewicz, Małgorzata Cydzik, Marcin Szneider, Krzysztof Wiśniewski, Wojciech Knap 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
Ad 4 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii ws. sprzedaży działki przy ul. Sarniej 39.  

● 8 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, Stanisław 
Pietrusewicz, Małgorzata Cydzik, Marcin Szneider, Krzysztof Wiśniewski, Wojciech Knap 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
Ad 5 
Na jeden z ostatnich dyżurów Rady Osiedla stawili się przedstawiciele mieszkańców ulic Urlopowa, 
Astronomiczna, Rafy Koralowej, Wschodu Słońca. W związku z przystąpieniem do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego pn. “Warszewo-Rafy Koralowej” mieszkańcy ww. ulic 
obawiają się pogorszenia warunków zamieszkania w swoim sąsiedztwie. 
Radni zdecydowali o skierowaniu sprawy do Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 
Komunalnej przy RO Warszewo, która określi stanowisko w tej sprawie i przygotuje pismo do Biura 
Planowania Przestrzennego. 
 
Ad 6 
W związku ze zbliżającym się końcem roku, magistrat zwrócił się z propozycją przygotowania wstępnych 
propozycji dla inwestycji współfinansowanych ze środków Rad Osiedli w 2018 r. Inwestycja zgłoszona 
przez RO Warszewo w roku 2016 - budowa brakującego odcinka chodnika przy ul. Szczecińskiej / Sarniej 
wciąż nie została zrealizowana. Unieważniono już 2 przetargi na wykonanie tego zadania, ponieważ oferty 
złożone przez wykonawców znacznie przekraczają kwotę, jaką magistrat przeznaczył na tę inwestycję. 
Radni rozpoczęli dyskusję nt. możliwości realizacji kolejnej zgłoszonej przez RO inwestycji w kontekście 
inwestycji z poprzednich lat, które wciąż czekają na rozstrzygnięcie. Przewodniczący zaproponował 
przeznaczenie części środków zarezerwowanych na inwestycje w przyszłym roku na zwiększenie budżetu 
dla realizacji zadania budowy chodnika przy ul. Szczecińskiej, tak aby mieć pewność że zaległa inwestycja 
ostatecznie zostanie zrealizowana. 
Radni postanowili zasięgnąć opinii w Zarządzie Dróg i Transportu Miejskiego, który jest jednostką magistratu 
odpowiedzialną za tę inwestycję. 
Zdecydowano o kolejnym zebraniu Rady Osiedla w dn. 02. listopada. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
   Protokolant    Przewodniczący 
Marcin Szneider   Dariusz Mikołajczyk 

 


